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Vragen m.b.t. Memo CIE voortgang aanbesteding regiotaxi & Memo colleges Regiotaxi Utrecht 2024-2028 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
VVD 1 Was verlenging van de huidige contracten 

tot 1 juli 2024 zonder aanvullende 
voorwaarden en kosten mogelijk?  
 

De verlenging van beide contracten heeft 
niet geleid tot extra kosten. Bij regiotaxi 
Utrecht was verlengen mogelijk zonder een 
nieuw contact af te sluiten en zijn de 
voorwaarden ongewijzigd gebleven.   
 
Bij regiotaxi Eemland Heuvelrug was er 
geen verlengingsoptie in het lopende 
contract opgenomen en moest er een nieuw 
contract worden opgesteld. Hierin zijn 
weliswaar wijzigingen in de voorwaarden 
opgenomen, maar deze zijn marginaal. 
 

 2 Heeft het herhaaldelijke uitstel voor het 
serviceniveau dat de reiziger ervaart en de 
zekerheid voor het personeel 
noemenswaardige consequenties? 

Nee. Wat betreft serviceniveau hebben 
zowel vervoerders als callcenters 
aangegeven dat op dit moment het niveau 
zoveel mogelijk op het huidige niveau blijft. 
Huidige contractverlenging heeft nog geen 
noemenswaardige consequenties voor 
reizigers en personeel. 
 

 3 Bijvoorbeeld ook door verschillen tussen de 
oude en nieuwe voorwaarden en wensen in 
de aanbestedingen? 

De voorwaarden en wensen in de nieuwe 
aanbesteding zijn in lijn met die van het 
huidige contract. 
  

 4 Is er duidelijkheid waarom er tot twee maal 
toe iets niet goed gelopen is in dit proces en 
zonee, wordt dit nog intern geevalueerd? 

Het besluit tot een evaluatie is vooral aan de 
gemeenten. Provincie Utrecht neemt deel in 
de aanbesteding voor het OV-vangnet, dit 
omvat slechts een klein deel van de totale 
omzet van Regiotaxi. Gemeenten hebben 
eerder aangegeven belang te hechten aan 
een goede evaluatie van het 
aanbestedingsproces. Uiteraard zal de 
provincie hieraan meewerken.   
 
Aangaande de oorzaak van het uitstel: Voor 
de zomer is de aanbesteding ingetrokken 
vanwege het grote aantal vragen op de 
aanbestedingsstukken. Direct na het 
gunningsbesluit dit najaar is deze 
ingetrokken omdat er in de 
scoresystematiek een fout is gemaakt. Dit 
zijn twee verschillende oorzaken waardoor 
de aanbesteding niet goed gelopen is. 
   

 5 Is er indicatie dat het overgaan van beheer 
van Provincie naar Gemeenten hierin een 
rol heeft gespeeld? 

Het overgaan van het beheer an sich heeft 
geen rol gespeeld. Het opstarten van een 
samenwerking tussen 22 gemeenten en de 
provincie en de wens om leerlingenvervoer 
te combineren met Wmo-vervoer in deze 
aanbesteding hebben de aanbesteding iets 
ingewikkelder gemaakt dan voorheen. 
Tijdens het proces moest er naast het 
maken van de aanbestedingsstukken ook 
veel tijd worden besteed worden aan een 
samenwerkingsovereenkomst en 
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mandaatbesluit. Dit was echter niet 
onverwacht. 
 

 


